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Protokół nr XXXI z sesji Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 29 grudnia 2020 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy, Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica Marcin 

Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Małgorzata Lisicka, Sekretarz Miasta  

i Gminy Morawica Anna Kowalska, przedsiębiorca z Morawicy Pan Andrzej Orliński. 

XXXI sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się przy zastosowaniu zdalnego trybu 

obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (system 

wideokonferencji w aplikacji eSesja). Przeprowadzona została z Sali Obrad  

w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2021-2026. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Morawica na 2021 rok: 

a) przedstawienie założeń budżetu na rok przyszły; 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej oraz o prognozie długu; 

c) przedstawienie opinii Komisji  Gospodarki; 

d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie; 

e) głosowanie uchwały budżetowej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne 

nie będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021-2024. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Miasta i Gminy Morawica na rok 2021. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

wodomierzy statycznych zainstalowanych na terenie Miasta i Gminy Morawica, 

przenośnych urządzeń odczytowych wraz z serwerem i oprogramowaniem. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Brzeziny, 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

dla  autobusowej komunikacji publicznej przy drogach powiatowych o nr 0001T, 

0383T, 0362T, 0369T. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

dla  autobusowej komunikacji publicznej przy drogach wewnętrznych ul. Leśnej  

i ul. Ks. Janusza Daszuty w Zaborzu. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji z dnia 05.10.2020 r. w sprawie 

wprowadzenia w drodze uchwały Rady Miasta Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 

2020 roku z podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

19. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o zgłoszonych żądaniach, wydanych 

decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego. 

20. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

21. Sprawy różne. 

22. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia 

XXXI sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił 

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że XXXI sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Piotr Polewczak 

10. Krzysztof Strąk 

11. Damian Woźniak 

12. Ryszard Znój 

13. Robert Żołądek 
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Nieobecni: 
1. Łukasz Wojda 

2. Marcin Piecyk 

W związku z podjętą na wspólnym posiedzeniu komisji decyzją przez radnych  

o wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Brzeziny, wprowadza się zmianę w porządku obrad. Przewodniczący Rady 

odczytał porządek obrad z uwzględnieniem przedstawionej zmiany. 

 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2021-2026. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Morawica na 2021 rok: 

a) przedstawienie założeń budżetu na rok przyszły; 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej oraz o prognozie długu; 

c) przedstawienie opinii Komisji  Gospodarki; 

d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie; 

e) głosowanie uchwały budżetowej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne 

nie będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021-2024. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Miasta i Gminy Morawica na rok 2021. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

wodomierzy statycznych zainstalowanych na terenie Miasta i Gminy Morawica, 

przenośnych urządzeń odczytowych wraz z serwerem i oprogramowaniem. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

dla  autobusowej komunikacji publicznej przy drogach powiatowych o nr 0001T, 

0383T, 0362T, 0369T. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków 

dla  autobusowej komunikacji publicznej przy drogach wewnętrznych ul. Leśnej  

i ul. Ks. Janusza Daszuty w Zaborzu. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji z dnia 05.10.2020 r. w sprawie 

wprowadzenia w drodze uchwały Rady Miasta Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 

2020 roku z podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

18. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o zgłoszonych żądaniach, wydanych 

decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego. 

19. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

20. Sprawy różne. 

21. Zakończenie obrad. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie nowego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

 

Nowy porządek obrad został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

 

Ad. 2.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że protokół został przesłany radnym drogą mailową. Nie zgłoszono uwag do 

protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 
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Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

 

Ad. 3. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Sprawozdanie zostało przesłane radnym drogą 

mailową. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 4.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie również zostało przesłane radnym drogą mailową. Sprawozdanie w załączeniu 

do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Robert Żołądek – w sprawie punktu 27 sprawozdania dotyczącego podpisania aktu 

notarialnego w sprawie sprzedaży działki inwestycyjnej w Bilczy w terenach usług 

komercyjnych – kto jest nabywcą, jaki będzie rodzaj działalności i o którą działkę chodzi?  

Czego dotyczyło spotkanie z prezesem zarządu spółki PGO z Promnika w sprawie 

zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu gminy Morawica w kolejnych latach? 

Pan Burmistrz – spotkanie z prezesem zarządu spółki PGO z Promnika związane było  

z naszym pomysłem na przeprowadzenie przetargu na zagospodarowanie odpadów 

komunalnych na trzy lata. Jeżeli chodzi o sprawę sprzedaży działki, to działka o pow. 

niecałych dwóch arów, zakupiła ją firma zajmująca się sprzedażą samochodów ciężarowych. 

Na tym zakończono dyskusję. 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy w obradach w związku problemami 

technicznymi. 

Wrócono do obrad po przerwie.  

 

Ad. 5.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. Przewodniczący Rady poinformował, że radni 

zapoznali się z projektem uchwały na komisjach i go przenalizowali. Nie było uwag do 

projektu uchwały. Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Leszkowi Cygan, który 

zaproponował aby po przerwie technicznej ponownie sprawdzić kworum. 

Przewodniczący Rady podziękował za tą sugestię. Stwierdzono ponownie kworum.  

W obradach uczestniczyło 13 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 
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5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Piotr Polewczak 

10. Krzysztof Strąk 

11. Damian Woźniak 

12. Ryszard Znój 

13. Robert Żołądek 

Nieobecni 
1. Marcin Piecyk 

2. Łukasz Wojda 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXI/257/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na zdalnym posiedzeniu komisji projekt uchwały 

został przedstawiony radnym, przeanalizowany i przedyskutowany. Nie podjęto dyskusji  

w danej sprawie. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok..  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 
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Uchwała nr XXXI/258/2020 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021-2026. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został radnym przedstawiony na posiedzeniu komisji i przeanalizowany. Nie 

było pytań w tej sprawie.  

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021-2026. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXI/259/2020 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021-2026 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 

2021 rok: 

a) przedstawienie założeń budżetu na rok przyszły – Przewodniczący Rady poprosił Panią 

Skarbnik o zreferowanie tego podpunktu. 

Pani Skarbnik przedstawiła łączną kwotę planowanych dochodów budżetu gminy  

w wysokości 109.318.212,00 zł, z tego dochody bieżące 92.406.797,00 zł i dochody 

majątkowe 16.911.415,00 zł. Łączna kwota planowanych wydatków budżetu gminy na rok 

2021 ustala się w wysokości 120.060.530,00 zł z tego 83.795.197,94 zł wydatki bieżące  

i 36.265.332,06 zł wydatki majątkowe. Wydatki majątkowe szczegółowo zostały określone  

w załączniku nr 3 do projektu uchwały budżetowej, gdzie wykazano 42 inwestycje 

wieloletnie i w załączniku nr 4 gdzie pokazano 60 zadań inwestycyjnych rocznych. 

Poinformowała o ustaleniu deficytu budżetu gminy w wysokości 10.742.318 zł, który 

zostanie sfinansowany przychodami pochodzącymi z wolnych środków, jako nadwyżki 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikających z rozliczeń 

kredytów i pożyczek z lat ubiegłych (2019 r.) w kwocie 3.235.354,00 zł oraz 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających  

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie - 

7.506.964,00 zł., z czego z funduszu dróg samorządowych to kwota 3.050.532,00 zł 
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i z rządowego funduszu inwestycji lokalnych to kwota 4.456.432,00 zł 

Ponadto w budżecie gminy na 2021 rok ustala się wydatki na programy i projekty 

realizowane ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej oraz innych źródeł 

zagranicznych, niepodlegających zwrotowi realizowane w roku budżetowym w wysokości 

15.316.015,08 zł, z tego wydatki bieżące 3.074.925,08 zł i wydatki majątkowe 12.241.090,00 

zł. W budżecie tworzy się rezerwy: ogólną w wysokości 400.000,00 zł i celową w łącznej 

wysokości 290.750,00 zł. Ustala się limity zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek, 

papierów wartościowych (obligacji komunalnych), których zbywalność jest ograniczona  

(tzn. nie istnieje dla nich płynny rynek wtórny) oraz papiery wartościowe dopuszczone do 

obrotu zorganizowanego, czyli takie, dla których istnieje płynny rynek wtórny: na 

sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu w kwocie 3.000.000,00 zł oraz na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań w kwocie 3.200.000,00 zł. W budżecie gminy określa 

się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych w 2021 r. do kwoty 100.000,00 zł. 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

oraz o prognozie długu – Pani Skarbnik odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach (opinie w załączeniu do protokołu). 

 

c) przedstawienie opinii Komisji Gospodarki – Przewodniczący Komisji gospodarki Radny 

Krzysztof Strąk poinformował radnych, że na podstawie § 5 ust. 4 uchwały Nr XXX/256/20 

Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 4 grudnia 2020 r. w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej Komisja gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały budżetowej. 

Wszyscy członkowie Komisji gospodarki byli za przyjęciem budżetu na 2021 rok. 

 

d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie –  

Pani Skarbnik poinformowała, że uwagi RIO oprócz tych związanych z gospodarką odpadami 

komunalnymi zostały naniesione w projekcie uchwały budżetowej, która został przedstawiona 

Radzie Miejskiej. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Radny Robert Żołądek – w sprawie uwagi RIO dotyczącej gospodarki odpadami 

komunalnymi, czy możemy określić z czego wynikają niedobory w opłacie za odpady 

komunalne, jaki jest procent wzrostu wydatków za gospodarkę odpadami komunalnymi? 

Pani Skarbnik – na chwilę obecną nie mam takich danych. Zaległości w opłacie za odpady 

komunalne pod koniec 2019 r. wynosiły ok. 50 tys. zł w stosunku do kwoty należności za 

odpady komunalne w wysokości 1 mln 200 tys. zł. W tym roku 2020 te zaległości będą 

wyższe, spowodowane to jest m.in. sytuacją związaną z epidemią. Zwiększyła się również 

ilość odbieranych śmieci.   

- Radny Krzysztof Strąk – stwierdził, że budżet na 2021 rok jest bardzo ambitny, zakłada  

4 ważne inwestycje: centrum opiekuńczo-mieszkalne w Brudzowie, żłobek w Morawicy, 

remiza w Bilczy, świetlica w Brudzowie, Zaborzu i Drochowie. Zwrócił się do radnych  

o zaakceptowanie przygotowanego budżetu.  

Na tym zakończono dyskusję. 
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Przewodniczący Rady poinformował, ze radni bardzo wnikliwie przeanalizowali projekt 

uchwały budżetowej na rok 2021. 

e) głosowanie uchwały budżetowej. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
głosowanie uchwały budżetowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr XXXI/260/2020 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 

2021 rok została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przeanalizowany przez radnych na komisjach. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXI/261/2020 w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 10.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne 

nie będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany na 

komisjach. Nie było pytań w tym temacie. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne 

nie będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXI/262/2020 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla publicznej 

innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie będące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne została podjęta. Za głosowało  

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta i Gminy Morawica 

na lata 2021-2024. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały wraz z 

programem na posiedzeniu komisji został radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie było 

pytań w tym temacie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta i Gminy Morawica 

na lata 2021-2024. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXI/263/2020 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta i Gminy Morawica 

na lata 2021-2024 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 12.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta  

i Gminy Morawica na rok 2021. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 
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wraz z programem na posiedzeniu komisji został radnym przedstawiony i przeanalizowany. 

Nie było pytań w tym temacie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta  

i Gminy Morawica na rok 2021. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXI/264/2020 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta  

i Gminy Morawica na rok 2021 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w 

załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 13.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

wodomierzy statycznych zainstalowanych na terenie Miasta i Gminy Morawica, przenośnych 

urządzeń odczytowych wraz z serwerem i oprogramowaniem. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na komisjach  

i przeanalizowany. Nie podjęto dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

wodomierzy statycznych zainstalowanych na terenie Miasta i Gminy Morawica, przenośnych 

urządzeń odczytowych wraz z serwerem i oprogramowaniem. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXI/265/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

wodomierzy statycznych zainstalowanych na terenie Miasta i Gminy Morawica, przenośnych 

urządzeń odczytowych wraz z serwerem i oprogramowaniem została podjęta. Za głosowało 

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 14.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drogach powiatowych o nr 0001T, 0383T, 0362T, 

0369T. Przewodniczący Rady zaznaczył, że w załączniku nr 1 do projektu uchwały w pkt 2 

powinno być oznaczenie działki o numerze ewidencyjnym 88/1. Projekt uchwały został 

przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie podjęto dyskusji. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drogach powiatowych o nr 0001T, 0383T, 0362T, 

0369T. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXI/266/2020 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drogach powiatowych o nr 0001T, 0383T, 0362T, 

0369T została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drogach wewnętrznych ul. Leśnej i ul. Ks. Janusza 

Daszuty w Zaborzu. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drogach wewnętrznych ul. Leśnej i ul. Ks. Janusza 

Daszuty w Zaborzu..  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXI/267/2020 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drogach wewnętrznych ul. Leśnej i ul. Ks. Janusza 

Daszuty w Zaborzu została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 
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Ad. 16.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji z dnia 05.10.2020 r. w sprawie 

wprowadzenia w drodze uchwały Rady Miasta Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 2020 roku 

z podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części związanych  

z prowadzeniem działalności gospodarczej przedsiębiorców, których płynność finansowa 

uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych  

z powodu COVID-19. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przedstawiony radnym na komisjach. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Pan Andrzej Orliński – przedsiębiorca z Morawicy, który złożył powyższą petycję, 

przedstawił przyczyny wnioskowania o zwolnienie z podatku od nieruchomości i sytuację 

finansową swojego przedsiębiorstwa. 

- Radny Robert Żołądek – jak długo działa Pan na rynku usług serwisowych AGD oraz czy 

zwracał się Pan wcześniej o zwolnienie z podatku? 

- Radny Bartosz Kruk – czy jest Pan serwisem dla producentów handlowych typu Amica, 

Mastercook? 

- Pan Andrzej Orliński – jestem serwisem niezależnym, na rynku od 15 lat i zwracałem się  

o zwolnienie z podatku od nieruchomości, ale niestety nieskutecznie. 

- Radny Krzysztof Strąk – czy zwracał się Pan do burmistrza o umorzenie zaległości 

podatkowych czy tylko o zwolnienie? 

- Pan Andrzej Orliński – nie zwracałem się 

- Radny Robert Żołądek (Ad Vocem) – odpowiedź na zadane pytania jest wyczerpująca  

i jasno przedstawia sytuację w jakiej się Pan znalazł w związku z panującą pandemią. Zwrócił 

się do radnych o odrzucenie przygotowanego projektu uchwały. 

- Pani Anna Bisaga – pracownik referatu finansowego, wydział podatkowy – przedstawiła 

sytuację związaną z zaległościami podatkowymi Pana Orlińskiego. Podatek został naliczony 

na podstawie złożonej informacji podatkowej i ewidencji gruntów. Egzekucja prowadzona 

jest zgodnie z prawem. Ponadto Pan Andrzej Orliński został poinformowany o możliwości 

skorzystania z ulg w spłacie zobowiązań podatkowych, gdyż organ podatkowy nie ma 

instrumentów prawnych do udzielania zwolnień, może je jedynie zastosować rada w drodze 

stosownej uchwały. 

- Pan Andrzej Orliński – nie zgadza się ze stwierdzeniem pracownika, że jego zaległości 

podatkowe sięgają aż roku 2017 oraz zaległości były egzekwowane zanim otrzymał 

odpowiedzi na złożone pisma. Przedstawił pisma od komorników. 

- Pani Anna Bisaga – zaległości podatkowe są ściągane. Złożenie pisma w sprawie 

zastosowania jednej z ulg w spłacie zobowiązań podatkowych czy uzyskania zwolnienia  

z podatku nie jest jednoznaczne z wstrzymanie egzekucji. 

- Radny Damian Woźniak – uważa, że inne branże, np. restauracje, prowadzący sale weselne 

bardziej odczuwają skutki ekonomiczne związane z epidemią. Jest przeciwny złożonemu 

wnioskowi, ponieważ jeśli nam się popsuje sprzęt w domu, to zależy nam na jego naprawie 

gdyż nie da się bez niego funkcjonować i korzystamy z usług serwisowych. 

- Pan Burmistrz – problem zaległości podatkowych jest związany z budynkiem po starym 

dworcu w Dębskiej Woli, z którego naliczany jest wysoki podatek. Rozwiązaniem jest 

złożenie informacji do starostwa, że ten budynek nie nadaje się do użytkowania i prowadzenia 

działalności gospodarczej, aby wyłączyć go z opodatkowania. Jeżeli zaległości podatkowe 

istnieją należy zwrócić się o umorzenie i na pewno zostanie ono pozytywnie rozpatrzone. 

Rada nie może podejmować jednostkowych zwolnień, gdyby podjęła taką uchwałę 

zwolnienie z podatku dotyczyłoby wszystkich podmiotów prowadzących działalność 
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gospodarczą określonego rodzaju. Podkreślam, że należy doprowadzić do wykreślenia tego 

budynku z prowadzenia działalności gospodarczej drogą administracyjną. 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji z dnia 05.10.2020 r. w sprawie 

wprowadzenia w drodze uchwały Rady Miasta Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 2020 roku 

z podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bartosz Kruk, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr XXXI/268/2020 w sprawie petycji z dnia 05.10.2020 r. w sprawie wprowadzenia 

w drodze uchwały Rady Miasta Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 2020 roku z podatku od 

nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu  

w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 

została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radym przedstawiony i przeanalizowany. Nie 

podjęto dyskusji. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Piecyk, Łukasz Wojda 
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Uchwała nr XXXI/269/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Za głosowało  

13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19.  
Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o zgłoszonych żądaniach, wydanych 

decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego. 

Pan Burmistrz przedstawił radnym powyższą informację (informacja w załączeniu do 

protokołu). 

 

Ad. 20.  
Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – poinformował o wpływających 

życzeniach świątecznych, przedstawił pismo od mieszkańców Woli Morawickiej w sprawie 

działalności kopalni Wola Morawicka. 

 

Ad. 21.  
Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Krzysztof Strąk – jaką łączną kwotę pieniędzy gmina Morawica otrzymała ze 

środków unijnych od 1 maja 2004 r. i na co zostały one przeznaczone? 

- Pan Burmistrz – poinformował, że tą informację radni otrzymają na najbliższej sesji  

i możliwe że zostanie ona również opublikowana. 

- Radny Ryszard Znój – do naliczenia opłaty planistycznej muszą być spełnione te trzy 

warunki, o których wspominał Pan Burmistrz, czy wystarczy tylko jeden? 

- Pan Burmistrz – ostatnie zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego były w 2014 

roku, tereny które zostały objęte tymi zmianami i są sprzedawane przed upływem 5 lat, to 

wtedy jest naliczana opłata planistyczna. 

- Radny Leszek Cygan – podziękował pracownikom ZGK za wykonane prace na ul. 

Sezamkowej, Podmiejskiej. 

Na tym zakończono dyskusję. 

Przewodniczący Rady w imieniu własnym i radnych złożył życzenia noworoczne. 

Pan Burmistrz podziękował radnym, sołtysom za ubiegłoroczną współpracę i złożył życzenia 

noworoczne. 

 

Ad. 22.  
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

XXXI sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 

 

  


